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Vragen van de leden Van Velzen en
Polderman (beiden SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over mondiale afspraken over de
landbouw. (Ingezonden 28 oktober
2009)

1
Hoe rijmt uw uitspraak1 dat er een
mondiale afspraak gemaakt moet
worden om geen hectare meer aan
landbouwgrond erbij te laten komen,
zich met eerdere uitspraken2 van de
minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit, dat de landbouw in
ontwikkelingslanden gezien moet
worden als een onderdeel van de
oplossing voor onderontwikkeling?

2
Kunnen we uit uw opvatting dat er
enerzijds geen hectares voor
landbouw bij moeten terwijl er wel
drie miljard monden om te voeden
bijkomen afleiden dat u van mening
bent dat de landbouw grootschalig
moet omschakelen van productie van
veevoer naar meer regionale markten
met direct voor menselijke
consumptie bestemde producten?
Zo ja, hoe denkt u die omslag te
bevorderen? Zo nee, wat bedoelt u
dan?

3
Kunt u een analyse geven van de
meest effectieve benutting van
grondstoffen? Blijkt daaruit dat
inzetten op pluimvee het meest

efficiënt is? Kunt u aangeven hoeveel
kippen extra er moeten worden
gefokt om de vleesproductie van één
rund te vervangen? Hoeveel kippen
zou dit betekenen voor de hele
transitie die u voor ogen staat? Hoe
denkt u deze transitie te bereiken?

4
Is het waar dat u met dit verhaal pleit
voor een vermindering van de
intensieve veehouderij in Nederland?
Wat is het toekomstbeeld voor deze
Nederlandse veehouderij? Zo nee,
hoe moeten we uw pleidooi dan
opvatten?

1 de Volkskrant, 26 oktober 2009: «Op weg
naar Kopenhagen».
2 Onder andere tijdens een bijeenkomst van
de Verenigde Naties.

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 24 november 2009)

Hierbij vraag ik uitstel aan voor het
beantwoorden van de schriftelijke
vragen van de leden Velzen en
Polderman (beiden SP) van
28 oktober jl., over het door mij in de
Volkskrant van 8 oktober 2009
geplaatste artikel, getiteld «Geen
hectare meer stoppen in
landbouwgrond».
Tot mijn spijt kunnen deze vragen niet
binnen de daarvoor gestelde termijn
beantwoord worden, gezien de
complexiteit van de materie en de

benodigde interdepartementale
afstemming.
Ik zal u zo spoedig mogelijk de
antwoorden op de Kamervragen
doen toekomen.
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